
OPENBARE BESLUITENLIJST VAN DE VERGADERING VAN DE COMMISSIE GRONDGEBIED
OP 10 DECEMBER 2019 IN DE SALON VAN LANDVAST. 
Aanwezig: de leden mevrouw M.A.G. van 't Verlaat-de Kruijf (VVD), de heren R.C. de Boer (D66),
J.C Brand (SGP), J.M. Dekker (VVD), H.H. Erdogan (PvdA), J.J.G. Lok (PvdA), B.J. Poirot (CU),
M. Stout (D66), A.C. Strop (CDA) en O. Yilmaz (PvdA).
Portefeuillehouder: wethouder de heer  A.Kraijo 
Griffier: mevrouw A.M. Bode-Huizer.
Voorzitter: de heer A.C. van't Zelfde

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter opent de vergadering en heet allen welkom.

2 Vaststellen verslag commissie Grondgebied d.d. 19 november 2019
Besluit
Het verslag van de vorige commissievergadering wordt ongewijzigd vastgesteld.

Regulier

3 Mondelinge mededelingen college
Besluit
Wethouder Kraijo deelt mee dat de onderhandelingen die gaande waren tussen de
Rooms katholieke kerk en de Hersteld Hervormde kerk, over een eventuele verkoop
van het pand van de katholieke kerk, op niets zijn uitgelopen. Inmiddels heeft zich
een nieuwe partij gemeld, waarmee hij a.s. donderdag een gesprek heeft. 

Bespreekstukken

4 Raadsinformatiebrief Onderzoek invoeren vergunningen parkeren Kinderdijk
(2501333)

Besluit
Vanuit de commissie komen positieve reacties op het voornemen tot invoeren
vergunningen parkeren in Kinderdijk, waarbij aandacht wordt gevraagd voor de
diverse groepen als molenaars, ondernemers en gasten van bewoners.  
Wethouder Kraijo reageert op de bijdragen vanuit de commissie en zegt dat het
inderdaad goed is om de diverse groepen expliciet te benoemen.
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De commissie adviseert om deze raadsinformatiebrief te plaatsen op de
Doorlopende lijst ingekomen stukken van de raadsvergadering van 17 december.

5 Raadsinformatiebrief Voortgang Programma Luchtkwaliteit (2497216)
Besluit
Voordat de commissie in eerste termijn reflecteert krijgt de inspreker het woord. 
De heer K. Bakker laat weten dat in de wijk Vijverhof overlast ervaren wordt van
enkele fanatieke houtstokers, die 24 uur per dag, 7 dagen per week stoken. Samen
met zijn buurman is hij met deze stokers in gesprek gegaan, maar dit heeft helaas
niet geleid tot vermindering van het stoken. Daarom vraagt hij om een verbod op
houtstook in te stellen.

Hierna behandelt de commissie de raadsinformatiebrief. 
Wethouder Kraijo reageert op de aangedragen onderwerpen als meters en
meetpunten, fijnstofzuiger, doorstroming op de A15, e.d. Hij zegt dat het verbieden
van houtstook via de APV geen stand houdt voor de rechter omdat het begrip
'overlast' subjectief is. Wel zouden bij de invoering van de Omgevingswet
houtstookvrije wijken aangewezen kunnen worden. Een werkbezoek aan Nedcoat
lijkt hem een prima idee. Overigens kunnen de resultaten van de smogstofzuiger
volgend jaar in een rapport tegemoet gezien worden. 
Bij behandeling in 2e termijn doet inspreker de heer Bakker de suggestie om in de
campagne mee te nemen dat mensen een klacht kunnen indienen via Stichting
Houtstook. Verder komen ook de houtstookfilters ter sprake en wordt de
mogelijkheid geopperd om klachten evt. via de app Fixie te inventariseren.

De commissie adviseert om deze raadsinformatiebrief te plaatsen op de
Doorlopende lijst ingekomen stukken van de raadsvergadering van 17 december.

6 Raadsinformatiebrief Start realisatie Camperplaats (2490864)
Besluit
Vanuit de commissie komen vragen en opmerkingen over o.a. de termijn van 10
jaar die genoemd wordt in de raadsinformatiebrief. Ook kregen fracties signalen dat
omwonenden tegen de komst van deze camperplaats zijn. 
Wethouder Kraijo reageert op de opmerkingen en vragen en vertelt dat VV
Alblasserdam wel blij is met het gewenste kunstgrasveld. Bezwaren die binnen
kwamen hadden met name te maken met de verkeersafhandeling, geluidsoverlast
en eventuele overlast van bbq-ende camperaars. Overigens is er altijd de
mogelijkheid om, gedurende de looptijd, in overleg met de ondernemer af te wijken
van de genoemde 10 jaar.

De commissie adviseert om deze raadsinformatiebrief te plaatsen op de
Doorlopende lijst ingekomen stukken van de raadsvergadering van 17 december.

Pagina 2



7 Raadsinformatiebrief Overzicht ruimtelijke ontwikkelingen Alblasserdam (2501258)
Besluit
Vanuit het presidium is de commissie gevraagd te reflecteren op de ontwikkelingen
vanuit de kaderstellende rol van de raad. Daarbij te kijken naar het geschetste
totaalbeeld en niet specifiek naar de inhoud van de projecten. De fracties leveren
hiertoe hun bijdrage waarop wethouder Kraijo reageert. Over de ontwikkelingen
rond het Mercon Kloos terrein volgt binnenkort nadere informatie want ook de
wethouder is zich ervan bewust dat het rond dit plan al een poosje stil geweest is. 
De griffie wordt gevraagd om te zorgen voor een mapje waarin documenten komen
te staan als structuurvisie, dijkvisie, GVVP etc. zodat dit overzichtelijk beschikbaar
is.

De commissie adviseert om deze raadsinformatiebrief te plaatsen op de
Doorlopende lijst ingekomen stukken van de raadsvergadering van 17 december.

Sluiting

8 Rondvraag
Besluit
Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt.

9 Sluiting
Besluit
De voorzitter dankt ieder voor de inbreng, wenst allen wel thuis en sluit de
vergadering iets na 22.00 uur.
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